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 Margareta Vikgren (S)   
 Peter Höög (M)   
 Diana Molinsky (M)   
 Gabriella Zaring (L) Samtliga  
 Karin Andersson (DP) Samtliga  
 Bo Beckman (S)   
 Sonia Benavente (V) Samtliga  
 Per Öberg (MP)   
 Kaj Carlberg PRO   
 Anita Bjuremark PRO Samtliga  
 Christina Jansén PRO   
 Berit Gunnarsson PRO Samtliga  
 Gunnel Ragnhäll PRO   
 Ann-Cathrin Lindell PRO   
 Berit Westergren SPF   
 Alexandra Birk SPF   
 Ewa Hjelm SPF   
 Berit Eriksson RPG   
 Eeva Pirttiniemi HFF   
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Utses att justera Kaj Carlberg 
   

Justeringens tid 13 oktober 2021 Paragrafer 1-11 
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 Daniel Lundin  
 Sekreterare 

 

 

 Karl Henriksson  
 Ordförande 
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Huddinges pensionärsråds sammanträde den 29 september 2021 

Övriga närvarande 

 

Daniel Lundin, nämndsekreterare 
Helena Reuterham, sektionschef SOF 
Robert Johansson, sektionschef KSF 
Annika Colbengtson, planarkitekt KSF §§ 1-5 
Daniel Östgren, IT-Helpdesktekniker §§ 1-4 
Nicklas Lord, sektionschef KSF §§ 1-4 
Anna Bäckman Lauffs, enhetschef SOF § 6 
Carola Nordebrink, anhörigkonsulent SOF § 6 
David Grind*, sektionschef KSF §§ 1-4 
Camilla Fransson*, landskapsarkitekt KSF §§ 3-4 
 
 
* = Deltar digitalt 
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BEVIS  
om justering av Huddinges pensionärsråd protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Huddinges pensionärsråd har sammanträtt den 29 september 2021 

Protokollet har justerats den  13 oktober 2021 

Anslaget sattes upp den 14 oktober 2021 

Anslaget tas ner den 5 november 2021 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  4 november 2021 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta ksf.registrator@huddinge.se 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  sammantraden.huddinge.se 

Daniel Lundin 
Nämndsekreterare 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 29 september 2021 § 1   
    
    

 
 
 

Upprop och val av justerare  
 
Huddinges pensionärsråds beslut 
Ett upprop genomförs och Kaj Carlberg utses att jämte ordförande justera dagens 
sammanträdesprotokoll. 
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Godkännande av dagordningen  
 
Huddinges pensionärsråds beslut 
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 
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Information om planerade trygghets- och seniorboenden  
 
David Grind, chef för strategiska sektionen på samhällsbyggnadsavdelningen på 
kommunstyrelsens förvaltning, informerar om pågående revidering av kommunens 
översiktsplan, pågående utvecklingsplaner för en del områden i kommunen, och 
informerar om hanteringen av frågan om trygghets- och seniorbostäder i kommunen. 

Den nuvarande översiktsplanen från 2014 ska på grund av ett beslut i 
kommunfullmäktige 2020 revideras. Motivet för revideringen är att förlänga 
målhorisonten för översiktsplanen till 2050 och att planen ska harmoniera med en 
högre tillväxttakt än tidigt bedömt. Översiktsplanen kommer i december att vara ute 
på samråd, som ger alla invånare i Huddinge möjlighet att få påverka översiktsplanen. 

Kommunen arbetar med ett flertal utvecklingsplaner för olika områden i kommunen. 
Utvecklingsplanerna som kommunen nu arbetar med gäller Flemingsberg, Sjödalen-
Fullersta, Vårby, Kungens kurva, Skogås-Trångsund och Loviseberg. 
Utvecklingsplanerna ska vara vägledande för hur områdena ska utvecklas fram till år 
2050, avseende bostäder, arbetstillfällen, kommunikationer, grönska, kultur och 
mötesplatser. 

I dagsläget finns mycket få trygghets- och seniorboenden i pågående planläggning i 
kommunen. Samhällsbyggnadsavdelningen arbetar dock på flera sätt med frågan om 
sådana bostadstyper: förvaltningen gör en genomgång av befintliga projekt för att få 
in bostadstyperna i pågående planering; förvaltningen för också dialog i ämnet med 
byggaktörer och fastighetsägare; dessutom gör förvaltningen en egen 
kunskapsinhämtning för att söka lösningar för boendeformen i kommunens 
markanvisningar. I övrigt finns kommunens egna fastighetsbolag som arbetar med 
boendeformen. 
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Information om parker  
 

Camilla Fransson, landskapsarkitekt, och Nicklas Lord, chef för trafik- och 
landsskapssektionen, informerar om aktuella parkprojekt. Projekten gäller utveckling 
av fyra parker:  

• Sjödalsparken ska upprustas. Förvaltningen framhåller Sjödalsparken som en viktig 
mötesplats och att syftet med upprustningen av parken är att utveckla den till en 
modern och ekologisk stadspark med ännu mer grönska och rikare innehåll. Några av 
de planerade åtgärderna är vattenrännor, fruktlund, fler sittplatser och upprustad 
lekplats. 

• Fullerstaparken, som är en särskilt värdefull kulturmiljö, planeras för utveckling 
efter inriktningsbeslut från kommunstyrelsen. Den planerade utvecklingen innebär 
bland annat fler gångstråk, blommande planteringar, sittplatser och en lekplats. 
Ambitionen är att ha en fortsatt grön park och att nya anläggningar placeras vid 
parkens entréer. 

• Kräpplaparken har enligt förvaltningen ett stort behov av upprustning och en ny 
park ska börja byggas 2022. Parken fungerar idag mest som passage och ambitionen 
är nu att skapa fler målpunkter och intressanta aktiviteter i parken. Parken består idag 
av tre sektioner – en lekplats, en öppen yta och en yta för sportaktiviteter – som ska 
förstärkas. Lekplatsen ska rustas upp och riktas till barn upp till 12 år och ska för 
föräldrars skull ha sittplatser i närhet av fruktträd. Sportsektionen i parken ska ha en 
multisportplan och bordtennisbord bland annat. Parken kommer att ha belysning 
kvällstid för att skapa trygghet. I övrigt ska parken ha mer blommor. 

• Drejarparken planeras att upprustas. Förvaltningen menar att parken som den är 
idag kan beskrivas som en mindre lekplats och en grusplan snarare än en park. 
Eftersom inga kommunala parker finns i närheten är en utveckling av Drejarparken 
viktig. Förvaltningen har haft ett förslag till upprustning ute för medborgardialog och 
behandlar nu de inkomna synpunkterna. Enligt förslaget kommer parken ha 
naturlekplatser, aktivitetsyta, grill och picknickbord och småbarnslekplats. 
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Information om Huddinges kulturmiljöprogram  
 

Planarkitekt Annika Colbengtson informerar om kommunens nya kulturmiljöprogram 
från 2019. Samhällsbyggnadsavdelningen fick i uppdrag från kommunstyrelsen 2017 
att ta fram ett uppdaterat kulturmiljöprogram för kommunen. Under 2018 och 2019 
gjorde samhällsbyggnadsavdelningen kulturmiljöinventeringar och tog fram det nya 
kulturmiljöprogrammet som ersätter tidigare inventeringar från 2003 och 2013. 
Programmet är inte heltäckande utan består av nerslag i betydelsefulla miljöer. Syftet 
med programmet är att ge en överblick av kommunens byggnadskaraktärer och 
särskilt värdefulla kulturmiljöer. 

Programmet är tänkt att dels användas för att sprida kunskap till allmänheten om 
kommunens bebyggelse och dess kulturhistoriska värden, dels tillämpas som ett 
strategiskt underlag i planprocesser och bygglovsprocesser och ingå som ett 
underdokument till kommunens blivande översiktsplan. Programmet innebär inte ett 
juridiskt skydd för de områden som ingår, utan riktlinjer för hur kulturmiljöer ska 
utvecklas och bevaras. 

Programmet består av tre delar men ska läsas som en helhet. Del ett innehåller en 
genomgång om dels kommunens kulturprofiler och historia, dels relevant lagstiftning 
kring bevarande och utvecklande av kulturmiljöer. Del två beskriver olika 
byggnadskaraktärer som är typiska för Huddinges bebyggelse. Del tre behandlar 
särskilt värdefulla områden och byggnader i kommunen. 

 
 
 

 
 

https://www.huddinge.se/globalassets/huddinge.se/_gemensamma/styrdokument-overgripande/program/kulturmiljoprogram/kulturmiljoprogram-del-1.pdf
https://www.huddinge.se/globalassets/huddinge.se/_gemensamma/styrdokument-overgripande/program/kulturmiljoprogram/kulturmiljoprogram--del-2.pdf
https://www.huddinge.se/globalassets/huddinge.se/_gemensamma/styrdokument-overgripande/program/kulturmiljoprogram/kulturmiljoprogram--del-3.pdf
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Information om ny organisation av förebyggande verksamhet 
inklusive anhörigstöd  
 
Anna Bäckman Lauffs, Carola Nordebrink och Helena Reuterham från 
socialförvaltningen informerar om organisering av förebyggande verksamhet 
inklusive anhörigstöd. Socialförvaltningens verksamhet för förebyggande 
serviceinsatser är sedan 1 januari 2021 organiserad i en ny enhet, förebyggande 
enheten, som ingår i sektionen för särskilt stöd i ordinärt och särskilt boende. Till 
förebyggande enheten hör: anhörigstöd, anhörigsamordnare och anhörigkonsulent, 
färdtjänsthandläggare, frivilligsamordnare; ”Händige fixaren”, och anordnare av 
seniorträffar. 

Inom anhörigstöd erbjuder förvaltningen information inom områdets alla delar, 
erbjuder stödsamtal utifrån den enskilda anhörigsituationen, anordnar anhöriggrupper 
med erfarenhetsutbyten och anhörigaktiviteter. Anhörigstödet debiteras inte och 
journalförs inte. 

”Händige fixaren” är en avgiftsfri tjänst som kommunen erbjuder sina invånare som 
är 70 år eller äldre. ”Händige fixaren” kan hjälpa till i hemmet med enklare praktiska 
sysslor som annars innebär risk för fall, exempelvis att byta glödlampor, sätta upp 
gardiner eller byta batterier i brandvarnare. 
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Information om covid-19  
 

Helena Reuterham, socialförvaltningen, informerar om läget kring covid-19 i 
äldrevården. Det finns vid tiden för sammanträdet ett konstaterat fall av smitta på 
äldreboenden i Huddinge. Förvaltningen inväntar besked om en tredje dos vaccin. 
Prioriteringen för tredje dosen är personer som bor på äldreboende, personer med 
hemsjukvård eller hemtjänst och alla personer som är 80 år eller äldre. Snart börjar 
också säsongens influensavaccinering, som eventuellt kommer att ges i samband med 
en tredje dos covid-19-vaccin. I övrigt fortlöper försiktigsåtgärder i verksamheterna, i 
syfte att förhindra smittspridning. Förvaltningen ser över lokaler och antalet som 
vistas i dem för att vistande personer ska kunna hålla lämpligt avstånd till varandra. 

 
 
 

 
 



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

 

KOMMUNSTYRELSEN 

  11 (14) 
 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 29 september 2021 § 8   
    
    
 

 
 

Information om Bildhuggaren  
 

Ordförande Karl Henriksson (KD) informerar om status för projektet Bildhuggaren 
som ska kombinera äldreboende och förskola i samma byggnad. Ersta diakoni ska 
driva äldreboendet medan JENSEN förskola ska driva förskolan. Ersta diakoni har 
dock ännu inte fått godkännande från Inspektionen för vård och omsorg att driva 
verksamheten, men med rörelsens stora erfarenhet av sådan verksamhet råder enligt 
ordförande ingen oro för att tillstånd ska nekas. 
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Information om nya kommunhuset  
 

Ordförande Karl Henriksson (KD) informerar om kommunens planer på ett nytt 
kommunhus som ska byggas vid Paradistorget där gymnasium och vårdcentral ligger 
idag. Planen är att dagens lokaler på platsen ska utökas med fler våningar och 
bibliotek och garage byggas på parkeringsplatsen på Paradistorget. Inflyttning till det 
nya kommunhuset är planerad till 2027. Byggnadsplanerna innebär att nuvarande 
hyresgäster i de befintliga lokalerna behöver få nya lokaler. Vårdcentralen ska enligt 
plan snart få nya lokaler i centrum. 

Det nya kommunhuset kommer ersätta dagens elva olika byggnader och 42 olika 
hyreskontrakt. Det nya huset kommer enligt ordförande innebära en stor förbättring 
för kommunen genom att sänka hyreskostnader, lönekostnader och andra 
administrativa kostnader, och förbättra kommunikation och samordning inom 
kommunen. Samtliga tio partier i kommunfullmäktige är överens om planerna. 
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Diarienummer KS-2021/1535.119    
 

 
 

Huddinges pensionärsråds svar på remiss: Avskaffa 
minutjakten inom hemtjänsten - motion väckt av Sara Heelge 
Vikmång (S), Margareta Vikgren (S) och Ann-Marie Högberg 
(S)  
 
Huddinges pensionärsråds beslut 
1. Pensionärsrådet tillstyrker att kommunen skyndsamt inför en ny ersättningsmodell 
inom hemtjänsten som syftar till att stoppa minutjakten. 

2. Pensionärsrådet tillstyrker att kommunen skyndsamt utreder IBIC inom hemtjänst 
och särskilt boende i syfte att implementera modellen. 

 
Sammanfattning 

 
 

Den 7 juni 2021 väcktes en motion i kommunfullmäktige av Sara Heelge Vikmång 
(S), Margareta Vikgren (S) och Ann-Marie Högberg (S). Motionärerna föreslår att 
kommunfullmäktige ska besluta 1) att kommunen skyndsamt inför en ny 
ersättningsmodell inom hemtjänsten som syftar till att stoppa minutjakten, och 2) att 
kommunen skyndsamt utreder Individens Behov I Centrum - IBIC inom hemtjänst 
och särskilt boende i syfte att implementera modellen. Motionen har gått på remiss 
till Huddinge pensionärsråd. 
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Övriga frågor  
 

Verksamhetsplan och budget 2022 

Kaj Carlberg (PRO) framför att det är önskvärt om pensionärsrådet involveras i 
arbete kring pensionärsrådets verksamhetsplan och budget för år 2022. Ordförande 
Karl Henriksson (KD) svarar att frågan kommer att tas med till rådets arbetsutskott. 

 
 
 

Valsamverkan 2022 

Kaj Carlberg (PRO) informerar om att en styrgrupp för valsamverkan 2022 har 
bildats med relativt oregelbundna träffar. Berit Westergren (SPF) förklarar att 
styrgruppen syftar till att ta kontakt med politiker för att höra deras synpunkter i 
äldrefrågor och försöka få fler äldre på valsedlar. 
 

 


	Huddinges pensionärsråds beslut
	Ett upprop genomförs och Kaj Carlberg utses att jämte ordförande justera dagens sammanträdesprotokoll.
	Huddinges pensionärsråds beslut
	Pensionärsrådet godkänner dagordningen.
	David Grind, chef för strategiska sektionen på samhällsbyggnadsavdelningen på kommunstyrelsens förvaltning, informerar om pågående revidering av kommunens översiktsplan, pågående utvecklingsplaner för en del områden i kommunen, och informerar om hanteringen av frågan om trygghets- och seniorbostäder i kommunen.
	Den nuvarande översiktsplanen från 2014 ska på grund av ett beslut i kommunfullmäktige 2020 revideras. Motivet för revideringen är att förlänga målhorisonten för översiktsplanen till 2050 och att planen ska harmoniera med en högre tillväxttakt än tidigt bedömt. Översiktsplanen kommer i december att vara ute på samråd, som ger alla invånare i Huddinge möjlighet att få påverka översiktsplanen.
	Kommunen arbetar med ett flertal utvecklingsplaner för olika områden i kommunen. Utvecklingsplanerna som kommunen nu arbetar med gäller Flemingsberg, Sjödalen-Fullersta, Vårby, Kungens kurva, Skogås-Trångsund och Loviseberg. Utvecklingsplanerna ska vara vägledande för hur områdena ska utvecklas fram till år 2050, avseende bostäder, arbetstillfällen, kommunikationer, grönska, kultur och mötesplatser.
	I dagsläget finns mycket få trygghets- och seniorboenden i pågående planläggning i kommunen. Samhällsbyggnadsavdelningen arbetar dock på flera sätt med frågan om sådana bostadstyper: förvaltningen gör en genomgång av befintliga projekt för att få in bostadstyperna i pågående planering; förvaltningen för också dialog i ämnet med byggaktörer och fastighetsägare; dessutom gör förvaltningen en egen kunskapsinhämtning för att söka lösningar för boendeformen i kommunens markanvisningar. I övrigt finns kommunens egna fastighetsbolag som arbetar med boendeformen.
	Camilla Fransson, landskapsarkitekt, och Nicklas Lord, chef för trafik- och landsskapssektionen, informerar om aktuella parkprojekt. Projekten gäller utveckling av fyra parker:
	• Sjödalsparken ska upprustas. Förvaltningen framhåller Sjödalsparken som en viktig mötesplats och att syftet med upprustningen av parken är att utveckla den till en modern och ekologisk stadspark med ännu mer grönska och rikare innehåll. Några av de planerade åtgärderna är vattenrännor, fruktlund, fler sittplatser och upprustad lekplats.
	• Fullerstaparken, som är en särskilt värdefull kulturmiljö, planeras för utveckling efter inriktningsbeslut från kommunstyrelsen. Den planerade utvecklingen innebär bland annat fler gångstråk, blommande planteringar, sittplatser och en lekplats. Ambitionen är att ha en fortsatt grön park och att nya anläggningar placeras vid parkens entréer.
	• Kräpplaparken har enligt förvaltningen ett stort behov av upprustning och en ny park ska börja byggas 2022. Parken fungerar idag mest som passage och ambitionen är nu att skapa fler målpunkter och intressanta aktiviteter i parken. Parken består idag av tre sektioner – en lekplats, en öppen yta och en yta för sportaktiviteter – som ska förstärkas. Lekplatsen ska rustas upp och riktas till barn upp till 12 år och ska för föräldrars skull ha sittplatser i närhet av fruktträd. Sportsektionen i parken ska ha en multisportplan och bordtennisbord bland annat. Parken kommer att ha belysning kvällstid för att skapa trygghet. I övrigt ska parken ha mer blommor.
	• Drejarparken planeras att upprustas. Förvaltningen menar att parken som den är idag kan beskrivas som en mindre lekplats och en grusplan snarare än en park. Eftersom inga kommunala parker finns i närheten är en utveckling av Drejarparken viktig. Förvaltningen har haft ett förslag till upprustning ute för medborgardialog och behandlar nu de inkomna synpunkterna. Enligt förslaget kommer parken ha naturlekplatser, aktivitetsyta, grill och picknickbord och småbarnslekplats.
	Planarkitekt Annika Colbengtson informerar om kommunens nya kulturmiljöprogram från 2019. Samhällsbyggnadsavdelningen fick i uppdrag från kommunstyrelsen 2017 att ta fram ett uppdaterat kulturmiljöprogram för kommunen. Under 2018 och 2019 gjorde samhällsbyggnadsavdelningen kulturmiljöinventeringar och tog fram det nya kulturmiljöprogrammet som ersätter tidigare inventeringar från 2003 och 2013. Programmet är inte heltäckande utan består av nerslag i betydelsefulla miljöer. Syftet med programmet är att ge en överblick av kommunens byggnadskaraktärer och särskilt värdefulla kulturmiljöer.
	Programmet är tänkt att dels användas för att sprida kunskap till allmänheten om kommunens bebyggelse och dess kulturhistoriska värden, dels tillämpas som ett strategiskt underlag i planprocesser och bygglovsprocesser och ingå som ett underdokument till kommunens blivande översiktsplan. Programmet innebär inte ett juridiskt skydd för de områden som ingår, utan riktlinjer för hur kulturmiljöer ska utvecklas och bevaras.
	Programmet består av tre delar men ska läsas som en helhet. Del ett innehåller en genomgång om dels kommunens kulturprofiler och historia, dels relevant lagstiftning kring bevarande och utvecklande av kulturmiljöer. Del två beskriver olika byggnadskaraktärer som är typiska för Huddinges bebyggelse. Del tre behandlar särskilt värdefulla områden och byggnader i kommunen.
	Anna Bäckman Lauffs, Carola Nordebrink och Helena Reuterham från socialförvaltningen informerar om organisering av förebyggande verksamhet inklusive anhörigstöd. Socialförvaltningens verksamhet för förebyggande serviceinsatser är sedan 1 januari 2021 organiserad i en ny enhet, förebyggande enheten, som ingår i sektionen för särskilt stöd i ordinärt och särskilt boende. Till förebyggande enheten hör: anhörigstöd, anhörigsamordnare och anhörigkonsulent, färdtjänsthandläggare, frivilligsamordnare; ”Händige fixaren”, och anordnare av seniorträffar.
	Inom anhörigstöd erbjuder förvaltningen information inom områdets alla delar, erbjuder stödsamtal utifrån den enskilda anhörigsituationen, anordnar anhöriggrupper med erfarenhetsutbyten och anhörigaktiviteter. Anhörigstödet debiteras inte och journalförs inte.
	”Händige fixaren” är en avgiftsfri tjänst som kommunen erbjuder sina invånare som är 70 år eller äldre. ”Händige fixaren” kan hjälpa till i hemmet med enklare praktiska sysslor som annars innebär risk för fall, exempelvis att byta glödlampor, sätta upp gardiner eller byta batterier i brandvarnare.
	Helena Reuterham, socialförvaltningen, informerar om läget kring covid-19 i äldrevården. Det finns vid tiden för sammanträdet ett konstaterat fall av smitta på äldreboenden i Huddinge. Förvaltningen inväntar besked om en tredje dos vaccin. Prioriteringen för tredje dosen är personer som bor på äldreboende, personer med hemsjukvård eller hemtjänst och alla personer som är 80 år eller äldre. Snart börjar också säsongens influensavaccinering, som eventuellt kommer att ges i samband med en tredje dos covid-19-vaccin. I övrigt fortlöper försiktigsåtgärder i verksamheterna, i syfte att förhindra smittspridning. Förvaltningen ser över lokaler och antalet som vistas i dem för att vistande personer ska kunna hålla lämpligt avstånd till varandra.
	Ordförande Karl Henriksson (KD) informerar om status för projektet Bildhuggaren som ska kombinera äldreboende och förskola i samma byggnad. Ersta diakoni ska driva äldreboendet medan JENSEN förskola ska driva förskolan. Ersta diakoni har dock ännu inte fått godkännande från Inspektionen för vård och omsorg att driva verksamheten, men med rörelsens stora erfarenhet av sådan verksamhet råder enligt ordförande ingen oro för att tillstånd ska nekas.
	Ordförande Karl Henriksson (KD) informerar om kommunens planer på ett nytt kommunhus som ska byggas vid Paradistorget där gymnasium och vårdcentral ligger idag. Planen är att dagens lokaler på platsen ska utökas med fler våningar och bibliotek och garage byggas på parkeringsplatsen på Paradistorget. Inflyttning till det nya kommunhuset är planerad till 2027. Byggnadsplanerna innebär att nuvarande hyresgäster i de befintliga lokalerna behöver få nya lokaler. Vårdcentralen ska enligt plan snart få nya lokaler i centrum.
	Det nya kommunhuset kommer ersätta dagens elva olika byggnader och 42 olika hyreskontrakt. Det nya huset kommer enligt ordförande innebära en stor förbättring för kommunen genom att sänka hyreskostnader, lönekostnader och andra administrativa kostnader, och förbättra kommunikation och samordning inom kommunen. Samtliga tio partier i kommunfullmäktige är överens om planerna.
	Huddinges pensionärsråds beslut
	1. Pensionärsrådet tillstyrker att kommunen skyndsamt inför en ny ersättningsmodell inom hemtjänsten som syftar till att stoppa minutjakten.
	2. Pensionärsrådet tillstyrker att kommunen skyndsamt utreder IBIC inom hemtjänst och särskilt boende i syfte att implementera modellen.
	Sammanfattning
	Verksamhetsplan och budget 2022
	Kaj Carlberg (PRO) framför att det är önskvärt om pensionärsrådet involveras i arbete kring pensionärsrådets verksamhetsplan och budget för år 2022. Ordförande Karl Henriksson (KD) svarar att frågan kommer att tas med till rådets arbetsutskott.
	Valsamverkan 2022
	Kaj Carlberg (PRO) informerar om att en styrgrupp för valsamverkan 2022 har bildats med relativt oregelbundna träffar. Berit Westergren (SPF) förklarar att styrgruppen syftar till att ta kontakt med politiker för att höra deras synpunkter i äldrefrågor och försöka få fler äldre på valsedlar.

